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Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XXV sesji. 
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
7. Zapytania i interpelacje. 
8. Uchwały: 
a. Nr XXVI/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze 

przetargu ograniczonego ustnego działki numer 207  o powierzchni 0,4500 
ha połoŜonej w Gnojewie stanowiącej teren drogowy dla właścicieli działki 
nr 204 będącej jeziorem. 

b. Nr XXVI/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze 
przetargu nieograniczonego ustnego działki numer 20  o powierzchni 1,3200 
ha w Gnojewie stanowiącej tereny uŜytków rolnych. 

c. Nr XXVI/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze 
przetargu nieograniczonego ustnego lokalu mieszkalnego nr 2 znajdującego 
się w budynku nr 18 przy ulicy Głównej na działce numer 34/1 o 
powierzchni 0,1300 ha w udziale ¼ w Miłoradzu. 

d. Nr XXVI/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w formie bez 
przetargowej dla najemcy lokalu mieszkalnego znajdującego się w budynku 
nr 47 na parterze wraz  z częściami  wspólnymi budynku i udziałem w 
działce siedliskowej nr 118 o powierzchni 1400  m2 w Pogorzałej Wsi. 

e. Nr XXVI/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 
rok 2009 (zmiana IV). 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10. Wolne wnioski i oświadczenia. 
11. Zakończenie obrad.  
         
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska otworzyła XXVI Sesję Rady Gminy Miłoradz. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska powitała przybyłych Radnych, Wójta Gminy, Sołtysów i pracowników 
urzędu (listy obecności stanowią załącznik Nr 1 i 2 do protokołu), stwierdziła na 
podstawie listy obecności radnych prawomocność obrad – na stan 15 radnych 
udział w posiedzeniu bierze 13 radnych. 
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Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska odczytała porządek obrad XXVI Sesji, następnie zapytała, kto z radnych 
ma uwagi do porządku obrad. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poprosił o zdjęcie z porządku obrad  dwóch 
projektów uchwał: 
� w sprawie: sprzedaŜy w drodze przetargu ograniczonego ustnego działki 

numer 207  o powierzchni 0,4500 ha połoŜonej w Gnojewie stanowiącej 
teren drogowy dla właścicieli działki nr 204 będącej jeziorem. 

� w sprawie: sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego ustnego działki 
numer 20  o powierzchni 1,3200 ha w Gnojewie stanowiącej tereny uŜytków 
rolnych. 

Wyjaśnił, Ŝe na posiedzeniu Komisji Finansowej i Komisji Rozwoju 
Gospodarczego ustalono, Ŝe te dwa projekty uchwał powinny być zaopiniowane 
przez mieszkańców sołectwa Gnojewo. 
Następnie poprosił o przyjęcie do porządku obrad uchwały w sprawie  
uniewaŜnienia Uchwały Nr XXV/223/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 27 

czerwca 2009r. w sprawie powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Miłoradzu.  
Podjęcie ww. uchwały jest konieczne gdyŜ kierownik lub zastępca kierownika 
jest pracownikiem samorządowym i  o jego zatrudnieniu decyduje wójt.  
Ponadto poinformował, Ŝe dokonano zmian w projekcie uchwały zmiany w 
budŜecie. Nową wersję projektu uchwały radni otrzymali i Skarbnik Gminy Pani 
Marzena Jendernalik omówi zmiany. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poddała pod głosowanie wniosek Wójta Gminy Tadeusza Bilińskiego o 
zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie: sprzedaŜy w drodze przetargu 
ograniczonego ustnego działki numer 207  o powierzchni 0,4500 ha połoŜonej w 
Gnojewie stanowiącej teren drogowy dla właścicieli działki nr 204 będącej 
jeziorem.  
 
Wniosek Wójta Gminy Pana Tadeusza Bilińskiego o zdjęcie z porządku 
obrad uchwały w sprawie: sprzedaŜy w drodze przetargu ograniczonego 
ustnego działki numer 207  o powierzchni 0,4500 ha połoŜonej w Gnojewie 
stanowiącej teren drogowy dla właścicieli działki nr 204 będącej jeziorem w 
głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poddała pod głosowanie wniosek Wójta Gminy Tadeusza Bilińskiego o 
zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie: sprzedaŜy w drodze przetargu 
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nieograniczonego ustnego działki numer 20 o powierzchni 1,3200 ha w 
Gnojewie stanowiącej tereny uŜytków rolnych.  
 
Wniosek Wójta Gminy Pana Tadeusza Bilińskiego o zdjęcie z porządku 
obrad uchwały w sprawie: sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego 
ustnego działki numer 20  o powierzchni 1,3200 ha w Gnojewie stanowiącej 
tereny uŜytków rolnych w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poddała pod głosowanie wniosek Wójta Gminy Tadeusza Bilińskiego o 
dodanie do porządku obrad uchwały w sprawie: uniewaŜnienia Uchwały Nr 
XXV/223/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 27 czerwca 2009r. w sprawie 

powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Miłoradzu.  
 
Wniosek Wójta Gminy Pana Tadeusza Bilińskiego o dodanie do porządku 
obrad uchwały w sprawie: uniewaŜnienia Uchwały Nr XXV/223/09 Rady 

Gminy Miłoradz z dnia 27 czerwca 2009r. w sprawie powołania Zastęęęępcy 

Kierownika Urz ęęęędu Stanu Cywilnego w Miłoradzu w głosowaniu jawnym 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poddała pod głosowanie wniosek Wójta Gminy Tadeusza Bilińskiego o 
zmianie projektu uchwały w sprawie: zmian w budŜecie gminy na rok 2009 
(zmiana IV).  
 
Wniosek Wójta Gminy Pana Tadeusza Bilińskiego o zmianie projektu 
uchwały w sprawie: zmian w budŜecie gminy na rok 2009 (zmiana IV) w 
głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad z 
proponowanymi zmianami.  
Punkt 8 – Uchwały po zmianach: 
a. Nr XXVI/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze przetargu 

nieograniczonego ustnego lokalu mieszkalnego nr 2 znajdującego się w 
budynku nr 18 przy ulicy Głównej na działce numer 34/1 o powierzchni 
0,1300 ha w udziale ¼ w Miłoradzu. 

b. Nr XXVI/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w formie bez 
przetargowej dla najemcy lokalu mieszkalnego znajdującego się w budynku 
nr 47 na parterze wraz  z częściami  wspólnymi budynku i udziałem w 
działce siedliskowej nr 118 o powierzchni 1400  m2 w Pogorzałej Wsi. 
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c. Nr XXVI/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie uniewaŜnienia Uchwały Nr 
XXV/223/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 27 czerwca 2009r. w sprawie 

powołania Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Miłoradzu. 
d. Nr XXVI/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 

2009 (zmiana IV). 
 
Porządek obrad XXVI Sesji Rady Gminy Miłoradz z proponowanymi 
zmianami w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska zwróciła się do Radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej 
XXV Sesji.  
Uwag nie wniesiono. 
 
Protokół z XXV Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym zostały 
przyj ęte jednogłośnie. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe po ostatniej sesji (27 czerwca) zaplanowano 
przerwę wakacyjną. Wobec konieczności dokonania zmian w budŜecie gminy 
konieczne było zwołanie dzisiejszej sesji.  
Ponadto poinformowała, Ŝe w dniu dzisiejszym został rozstrzygnięty przetarg na 
remont drogi powiatowej od skrzyŜowania z drogą krajową nr 22 przez Starą 
Kościelnicę do Miłoradza. 
Stwierdziła, Ŝe przyznano nam środki finansowe na program Odnowy Wsi.   
 
Ad. 6 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński przedstawił informację o swojej 
działalności i realizacji zadań w okresie między sesjami.  
Poinformował radnych o spotkaniu, z przewoźnikami obsługującymi transport 
mieszkańców. Na spotkanie stawiły się dwie firmy - Pana KrzyŜanowskiego i 
Pana śurawskiego, udziału w spotkaniu odmówiła firma Pana Latochy. 
Spotkanie zostało zorganizowane w związku z rezygnacją przez Veolia – Tczew 
organizacji przewozów pasaŜerskich na naszym terenie. 
W następnym tygodniu zostanie przedstawiony nowy rozkład jazdy autobusów 
na naszym terenie mieszkańcom, który będzie obowiązywał od 1 września br. 
Ponadto uzgodniono, Ŝe dowozy szkolne będą kursami otwartymi dla 
mieszkańców. Cena biletu ulgowego dla uczniów będzie wynosić 60zł na 
miesiąc, natomiast cena biletu normalnego 120zł na miesiąc. 
Poinformował, Ŝe uczestniczył w Święcie Policji na które został zaproszony 
przez komendanta KPP Malbork. 
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Ponadto otrzymaliśmy prawie 20tys. zł na remont toalet w Szkole Podstawowej 
w Kończewicach co stanowi 50% kwoty jaką naleŜy ponieść na realizację tego 
zadania. Drugą taką samą część dołoŜymy z naszego budŜetu gminy. 
Stwierdził, Ŝe w dniu dzisiejszym nastąpiło otwarcie ofert na przeprowadzenie 
remontu drogi powiatowej od skrzyŜowania z drogą krajową nr 22 przez Starą 
Kościelnicę do Miłoradza. NajniŜszą cenę zaoferowała firma Bazalt ze Sztumu. 
Wyniki przetargu będą znane za kilka dni gdyŜ trzeba sprawdzić czy złoŜone 
oferty są zgodne z dokumentacją przetargową. 
Ponadto stwierdził, Ŝe Urząd Marszałkowski przyznał naszemu projektowi w 
ramach programu Odnowy wsi środki finansowe w wysokości 400 tys. zł. 
 
Ad. 7 
Sołtys Starej Wisły Pan Karol Kurek poprosił o usunięcie z terenu boiska 
złoŜonych krawęŜników, które są zagroŜeniem dla grającej tam młodzieŜy. 
 
Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła Z-cę Przewodniczącego Rady Gminy Pana Ryszarda Bolka o 
prowadzenie dalszej części obrad. 
 
a. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego 
ustnego lokalu mieszkalnego nr 2 znajdującego się w budynku nr 18 przy ulicy 
Głównej na działce numer 34/1 o powierzchni 0,1300 ha w udziale ¼ w 
Miłoradzu. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXVI/224/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 lipca 2009 roku 
w sprawie sprzedaŜy w drodze przetargu nieograniczonego ustnego lokalu 
mieszkalnego nr 2 znajdującego się w budynku nr 18 przy ulicy Głównej na 
działce numer 34/1 o powierzchni 0,1300 ha w udziale ¼ w Miłoradzu w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
b. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w formie bez przetargowej dla najemcy 
lokalu mieszkalnego znajdującego się w budynku nr 47 na parterze wraz  z 
częściami  wspólnymi budynku i udziałem w działce siedliskowej nr 118 o 
powierzchni 1400  m2 w Pogorzałej Wsi. 
Projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Finansowej i Komisji 
Rozwoju Gospodarczego, członkowie wymienionych komisji głosowali za 
przyjęciem projektu uchwały.   
Więcej uwag nie wniesiono. 
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Uchwała Nr XXVI/225/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 lipca 2009 roku 
w sprawie sprzedaŜy w formie bez przetargowej dla najemcy lokalu 
mieszkalnego znajdującego się w budynku nr 47 na parterze wraz  z 
częściami  wspólnymi budynku i udziałem w działce siedliskowej nr 118 o 
powierzchni 1400  m2 w Pogorzałej Wsi w głosowaniu jawnym została 
przyj ęta jednogłośnie. 
 
c. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie uniewaŜnienia Uchwały Nr XXV/223/09 Rady 

Gminy Miłoradz z dnia 27 czerwca 2009r. w sprawie powołania Zastępcy 

Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Miłoradzu. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXVI/226/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 lipca 2009 roku 
w sprawie uniewaŜnienia Uchwały Nr XXV/223/09 Rady Gminy Miłoradz z 

dnia 27 czerwca 2009r. w sprawie powołania Zastęęęępcy Kierownika Urzęęęędu 
Stanu Cywilnego w Miłoradzu w głosowaniu jawnym została przyj ęta 
jednogłośnie. 
 
d. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2009 (zmiana IV). 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poinformował, Ŝe na posiedzeniu komisji 
ustalono zwiększenie środków finansowych na Gminny Ośrodek Kultury i 
Sportu o 10 tys. zł. Wobec przeznaczenia 6 tys. zł a nie 10 tys. zł zwrócił się do 
wójta i skarbnika o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. Otrzymał odpowiedź, Ŝe 
wiosną GOKiS otrzymał jedną podwyŜkę, a teraz otrzyma 6 tys. zł co 
gwarantuje osiągnięcie minimalnych stawek płacowych. Ponadto otrzymał 
wyjaśnienie, Ŝe wcześniejsza wiosenna podwyŜka plus wnioskowana o 10 tys. zł 
dałaby wzrost płac o ponad 20%. 
Przedstawił stanowisko aby nie doprowadzić do sytuacji jaka miała miejsce 
kilka lat temu w placówkach oświatowych, Ŝe ze względu na niskie płace 
wartościowi pracownicy obsługi pozwalniali się. 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar stwierdziła, Ŝe rozumie argumentację wójta i 
skarbnika, ale wyraziła opinię, Ŝe podwyŜka płac o 10 tys. zł dla pracowników 
GOKiS rozwiązałaby problem płacowy na okres minimum dwóch lat, a w 
zaistniałej sytuacji do problemu wrócimy w przyszłym roku. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński stwierdził, Ŝe mieszkańcy określają liczbę 
osób korzystających ze świetlic na ok. 2%. Brak jest na świetlicach zajęć dla 
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dzieci, młodzieŜy i dorosłych, naleŜy ponadto zredukować duŜe zatrudnienie na 
świetlicach.  
Ponadto stwierdził, Ŝe otrzymane z programu Odnowy Wsi środki finansowe w 
wysokości 400 tys. zł, które zostaną przeznaczone na remonty i doposaŜenie 
świetlic poprawią z znaczny sposób warunki z korzystania z świetlic. Do ww. 
środków naleŜy doliczyć na takim samym poziomie wkład własny. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poinformował, Ŝe pierwszy raz od czterech lat 
w godzinach popołudniowych kort jest dostępny i jest pod opieką pracownika 
GOKiS. 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budŜecie: 
GOSPODARKA MIESZKANIOWA 
W rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami zwiększa się 
plan dochodów o kwotę 4.000zł z tytułu najmu i dzierŜawy ziemi. 
ADMINISTRACJA PUBLICZNA 
W rozdziale 75023 – Urzędy gmin zwiększa się plan wydatków bieŜących o 
kwotę 17.300zł na zakup i montaŜ monitoringu w urzędzie. 
OBSŁUGA DŁUGU PUBLICZNEGO 
W rozdziale 75702 – Obsługa papierów wartościowych, kredytów i poŜyczek 
jednostek samorządu terytorialnego zmniejsza się plan wydatków bieŜących o 
kwotę 61.889zł.  
RÓśNE ROZLICZENIA 
W rozdziale 75801 – Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek 
samorządu terytorialnego zwiększa się plan dochodów o kwotę 19.720zł 
zgodnie z otrzymanym pismem Ministra Finansów. 
OŚWIATA I WYCHOWANIE 
W rozdziale 80101 – w Szkole Podstawowej w Kończewicach zwiększa się plan 
wydatków bieŜących o kwotę 39.440zł na przeprowadzenie remontu łazienek w 
szkole. W Szkole Podstawowej w Miłoradzu zwiększa się plan wydatków o 
kwotę 14.869zł z przeznaczeniem na zakup i montaŜ monitoringu w szkole. 
GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA 
W rozdziale 90017 – Zakłady gospodarki komunalnej zwiększa się plan 
dochodów o kwotę 440zł z tytułu zwrotu dotacji za rok 2008. 
W rozdziale 90020 - Wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z 
opłat produktowych zwiększa się plan dochodów o kwotę 110zł z tytułu 
wpływów opłaty produktowej. 
W rozdziale 90095 – Pozostała działalność zwiększa się plan dochodów o kwotę 
450zł z tytułu sprzedaŜ mienia gminnego. 
KULTURA I OCHRONA DZIEDZCTWA NARODOWEGO 
W rozdziale 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby zwiększa się plan 
dotacji podmiotowej dla instytucji kultury o kwotę 10.000zł z przeznaczeniem 
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na wynagrodzenia dla pracowników - 6.000zł, organizację doŜynek gminnych - 
3.000zł, bieŜąca działalność - 1.000zł. 
W rozdziale 92120 – Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami zwiększa się 
plan wydatków bieŜących o kwotę 5.000zł z przeznaczeniem na 
przeprowadzenie remontu kapliczki w Gnojewie. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poinformował, Ŝe monitoring na stadionie 
zostanie dofinansowany przez GLKS DELTA Miłoradz w wysokości 8 tys. zł. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXVI/227/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 23 lipca 2009 roku 
w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2009 (zmiana IV) w głosowaniu 
jawnym została przyjęta 12 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje, 
poinformował, Ŝe jeŜeli nikt się nie zgłosił po krawęŜniki decyzję o ich 
wykorzystaniu i przeznaczeniu ma podjąć rada sołecka. 
 
Ad. 10 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poprosił o 
zainstalowanie lustra drogowego aby zwiększyć bezpieczeństwo wyjazdu z 
drogi koło Państwa Strzałów na drogę powiatową. 
Ponadto stwierdził, Ŝe właściciele sklepu i piekarni w Kończewicach proszą o 
ustawienie pojemnika na śmieci koło ich budynków. 
Ponadto zaprosił wszystkich zebranych na koncert solisty operowego Pana 
Wojciecha Wentury, koncert ma odbyć się 7 sierpnia o godz. 19 w kościele w 
Kończewicach. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski stwierdził, Ŝe kilkakrotnie rozmawiał z Panem 
Jerzym Balikiem w sprawie dowiezienia gruzu na zjazd z wału w Mątowach 
Małych (na wysokości kapliczki) są tam bardzo duŜe koleiny, które groŜą 
wywróceniem sprzętu rolniczego. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poprosił sołtysów o podanie swoich nr kont 
bankowych w celu przelewania diet za udział w sesjach rady gminy, obecnie 
wszystkie transakcje są dokonywane za pośrednictwem internetu. 
Poprosił radnych i sołtysów aby zastanowić się ile i gdzie naleŜy umieścić 
pojemniki na śmieci w poszczególnych sołectwach. Informacja jest potrzebna do 
oszacowania w jakiej środki finansowe w przyszłorocznym budŜecie naleŜy 
zaplanować. 
Poinformował, Ŝe odbyło się spotkanie z mieszkańcami osiedla w Miłoradzu w 
temacie uprzątnięcia śmieci, jest tam obornik, gruz, ziemia. Zaproponował aby 
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mieszkańcy symbolicznie wpłacili po 10 zł od rodziny. Odpowiedź była, Ŝe nikt 
nie będzie wpłacał za śmieci z terenu gminnego. 
Ponadto stwierdził, Ŝe brakuje środków finansowych na koszenie terenów 
zielonych. Część sołectw wykorzystała swoją pulę pieniędzy. 
Stwierdził, Ŝe dysponuje pulą 40 biletów na koncert zespołu Kombi, 
zaproponował aby rozprowadzić te bilety wśród członkiń Kół Gospodyń 
Wiejskich. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poprosił o dowóz 
dwóch przyczep gruzu do Państwa Tomańskich. Wcześniej rozmawiał z Panem 
Jerzym Balikiem ale nie załatwił tej sprawy.  
 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska ogłosiła 
zakończenie obrad oraz podziękowała za udział w obradach XXVI Sesji Rady 
Gminy Miłoradz. 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Katarzyna Kostrzewa - Rzoska 


